
Protokół Nr LI13
z L Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 30 grudnia 2013 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o godzinie 14:50
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Rybiński
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11 Radni: wg załączonej listy obecności str. ....
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sohysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. .....
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z

upływem roku budżetowego 2013.
4. Zamknięcie sesji.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady L sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.
Pan Burmistrz S.Małachwiej wniósł do porządku posiedzenie dwa projekty uchwał:
- w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępniania obiektów do obsługi ruchu
turystycznego w miej scowościach Bogusze, Stara Rozedranka i Puciłki,
- w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie ograniczenia liczby etatów w
Komendzie Powiatowej Policji w Sokółce.

Rada obradowała wg. następującego porządku.
1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z

upływem roku budżetowego 2013.
4. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępniania obiektów do

obsługi ruchu turystycznego w miejscowościach Bogusze, Stara Rozedranka i Puciłki.
5. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie

ograniczenia liczby etatów w Komendzie Powiatowej Policji w Sokółce.
6. Zamknięcie sesji.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz wraz z autopoprawką.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .



Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr L/ .I13

w zał. str. .

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z upływem
roku budżetowego 2013
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .
Dyskusji nie było.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr L/ .I13

w zał. str .

Ad. 4
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępniania obiektów do obsługi
ruchu turystycznego w miejscowościach Bogusze, Stara Rozedranka i Puciłki przedstawił
Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Dyskusji nie było.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr L/ .I13

w zał. str .

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie ograniczenia
liczby etatów w Komendzie Powiatowej Policji w Sokółce.
Przewodniczący Rady Robert y Rybiński odczytał stanowisko Rady Miejskiej w sprawie
ograniczenia liczby etatów w Komendzie Powiatowej Policji w Sokółce.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, na sformułowanie ostatnim akapicie "domaga się" . W jakiej
formie Rada miasta ma się domagać? Powinna Rada dać propozycję na utrzymanie tych
etatów. Podobnie jakiś czas temu sprzeciwialiśmy się likwidacji PKSu i nic to nie dało.
Powinniśmy przedstawić propozycję rozwiązania tego problemu lub pomoc. Czy któryś z
radnych był w komendzie w miejscu gdzie jest monitoring obsługiwany? W tym momencie
obsługuje go jeden człowiek ale nie ma na bieżąco podglądu. Czy nie lepiej się zastanowić
żeby zlikwidować Straż Miejską i te pieniądze przekazać dla Policji do obsługi tego
monitoringu?
Radny W.Bieszczad dodał, że podjęcie tej uchwały jest tylko formalnością bo wszyscy
chcemy żeby ci ludzie pracowali.



Radny P.Borowski powiedział, że nie powinniśmy zajmować się tą uchwałą i nie powinniśmy
nad nią głosować. Temat policji jest rangi państwowej i decyzje zapadają na górze.
Burmistrz S.Małachwiej przypomniał że zajmowaliśmy się również likwidacją Sądu
Rejonowego w Sokółce. My się domagamy nie od samej policji tylko od instytucji
nadrzędnych. Może być tak że im mniej policjantów tym nie wszędzie będą mogli dotrzeć na
czas. Powinniśmy podjąć tą uchwałę aby pokazać że się z tym nie zgadzamy.
Radna lWysocka poparła wypowiedź Burmistrza. Powinniśmy podjąć taką uchwałę bo źle by
świadczyło o radzie jeśli byśmy się zgadzali z każdą likwidacją.
Radny J.Wierzbicki dodał, że powinniśmy podjąć taką uchwałę, bo komenda mieści się na
terenie naszej gminy a tam pracują mieszkańcy naszej gminy.
Radny lKazimierowicz dodał, że przyjęcie tej uchwały jest bardzo zasadne. Jednym z
naszych obowiązków jest zapewnie bezpieczeństwa naszej gminy. Jeżeli żądamy zwiększenie
patroli a teraz nie podejmiemy takiej uchwały to następnym razem może tych patroli nie
zwiększyć. To Komendant Wojewódzki podejmie decyzję ale my zawsze możemy się
podpierać uchwałą że my się z tym nie zgadzaliśmy.
Radny J.Saciłowski dodał, że bardzo często korzysta z usług policji i nie wyobraża sobie
zmniejszenia liczby patroli w naszym mieście.
Radny W.Gieniusz dodał, że kamery nie zastąpią samych funkcjonariuszy bo na terenie
wiejskim nie ma monitoringu. Proszę o poparcie tej uchwały tak żeby mieszkańcy czuli się
bezpiecznie.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 4 "przeciw" powzięli
Uchwałę Nr L/ .I13

w zał. str .

Ad.6
Zamknięcie sesji.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Robert Rybiński


